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 سرمایه های ورزش 
را از یاد نبریم

باید  ورزش  های  سرمایه  و  استعدادها   – شیرازی 
رسیدن  برای  راحت  خیال  با  بتوان  تا  شوند  حفظ 
برداشت.استعدادیابی  قدم  ورزش  خوش  آینده  به 
یک سوی قضیه است و حفظ استعداد ها مهم ترین 
بخش یک جریان است.جریان برای رسیدن به هدف 
بزرگی مانند حضور در المپیک.استعدادیابی را می 
توان مدتی با وقت گذاشتن و بالا بردن دانش انجام 
راه  که  جریانی  س��ازی  مقاوم  و  نگهداری  ولی  داد 
انداختیم به فاکتورهای زیادی نیاز دارد.فاکتورهایی 
که علاوه بر پیگیر و مصمم بودن، حمایت را هم می 
برای  خیالش  مربی  و  ورزشکار  که  طلبد.حمایتی 
رسیدن به هدف، راحت تر و دغدغه اش کم تر باشد.

آوردگ��اه  ترین  بزرگ  ریو،  المپیک  تا  ماه  چند  فقط 
اول  مسئول  است.هدف  مانده  باقی  جهان،  ورزش 
ورزش استان در گفت و گوی اختصاصی که چند ماه 
با روزنامه خراسان شمالی داشت، حضور  گذشته 
در المپیک 2020 بود. دکتر »رشید لمیر« گرچه 
معتقد بود که به المپیک 2016 هم شاید برسیم.
الان به نظر می رسد شرایطی رقم خورده است 
که ممکن است در المپیک 2016 حضور جدی 
رئیس  اخیر  مصاحبه  در  باشیم.همچنین  داشته 
شمالی  خراسان  روزنامه  با  استان  ج��ودوی  هیئت 
خبر نزدیک شدن محمد محمدی بریمانلو جودوکار 
قدرتمند استان را به ورودی المپیک داد و البته به 
رقابت هایی اشاره کرد که اگر این جودوکار در آن ها 
شرکت کند امتیاز ورودی را کسب می کند.شرکت 
در آن رقابت ها هم به طور حتم هزینه ای دارد که نه 
در توان فعلی هیئت است و نه در توان خود ورزشکار.
این را هم بهتر است گوشه ذهن مان داشته باشیم 
میراسماعیلی،  میران،  از  بعد  ای��ران  ج��ودوی  که 
و  ک��رد  طی  را  نزولی  سیر  و...  ف��لاح  آخ��ون��دزاده، 
موقعیت مناسبش را در جهان از دست داد و در این 
میان خراسان شمالی سعی کرد صلابت خود را حفظ 
کند.حالا گرچه جودو در لیگ برتر کشور به دلیل نبود 
بودجه حضور ندارد ولی سرمایه ای مانند »محمدی 
بریمانلو« دارد که اگر حمایت شود می تواند نماینده 
خراسان شمالی و ایران در 2016 شود و ما چشم 
به راه المپیکی دورتر نمانیم.این استعدادهای بزرگ 
شده در جودو می توانند عملکرد خوبی داشته باشند 
و استان ما در جودو همیشه خوب بوده و نباید این 
حقیقت را نادیده گرفت.این حضور المپیکی همت 
بسیار بالای استانی و همگانی را می طلبد و سرمایه 
گذاری خاصی باید در آن انجام شود.امثال بریمانلو 
سرمایه واقعی برای کشورند و برای حضور قدرتمند 
تر باید هوای این ورزشکاران را با دست و دل بازتر 
داشت.شاید این جوان و جوانان هم سطح او تاریخ 
ساز و مدال آور کشور باشند اگر حواس مان باشد و 
این سرمایه و سرمایه های المپیکی را حفظ کنیم.
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صبح  خانوادگی،   روی  پیاده  بزرگ  همایش 
در  بسیج  هفته  مناسبت  ب��ه  گ��ذش��ت��ه   روز 
بجنورد برگزار شد. به گزارش خبرنگار ما در 
ناحیه مقاومت بسیج  به همت  این مراسم که 

 800 و  هزار   3 از  بیش  شد،  برگزار  بجنورد 
از   7 ساعت  مراسم  این  کردند.  شرکت  نفر 
آغاز شد و شرکت  محل گلزار شهدای گمنام 
مقصد  ب��ه  سلامت  ج��اده  مسیر  کنندگان، 

طی  5کیلومتر،   مسافت  به  را  ق��ارداش  بش  بوستان 
هدایایی  قرعه  قید  به  روی  پیاده  این  پایان  کردند.در 
مقدس،  مشهد  و  کربلا  به  سفر  هزینه  کمک  جمله  از 
مراسم  ای��ن  ش��د.در  اه��دا  خانگی  ل��وازم  و  دوچرخه 

گروه رزمی کاران ذوالفقار به ارائه نمایش های رزمی 
دیگر  کنار  در  نوجوانان  و  کودکان  پرداختند.حضور 
همایش  ای��ن  توجه  قابل  نکات  از  خ��ان��واده  اعضای 
شد. ب��رگ��زار  بسیج  هفته  روز  نخستین  در  که  ب��ود 

برگزاری همایش 
پیاده روی خانوادگی به 
مناسبت هفته بسیج

رویداد های ورزشی

قضاوت داوران استان در 
لیگ برتر

عوض زاده _ تیم داوری از خراسان شمالی بازی 
تیم های سایپای مشهد و استیل البرز آق قلا را در  
به  که  کشور  نونهالان  فوتبال  برتر  لیگ  دوم  هفته 

میزبانی سایپای مشهد برگزار شد قضاوت کرد.
این  بیان  با  شیروان  جوانان  و  ورزش  اداره  رئیس 
داور  عنوان  به  صادقیان«  »وحید  گفت:  مطلب 
براتی«  »محمد  و  شیروان  از  شاکری«  »امید  و  اول 
از اسفراین به عنوان کمک داور این بازی را سوت 

زدند.
»علی خالق زاده« با بیان این که »وحید صادقیان« 
24، »امید شاکری« 28 و »محمد براتی« 31ساله 
تلاش  صورت  در  ورزشکاران  این  افزود:  هستند، 
جزو  توانند  می  مسئولان  حمایت  نیز  و  پشتکار  و 

داوران آینده فوتبال استان قرار بگیرند.

لیگ پینگ پنگ در اسفراین

نجفیان- رقابت های لیگ شهرستانی پینگ پنگ 
در اسفراین برگزار شد.

رئیس هیئت تنیس روی میز اسفراین با اعلام این 
مطلب به خبرنگار ما گفت: این لیگ با حضور 36 
میز  روی  تنیس  سالن  میزبانی  به  باز  پنگ  پینگ 

بعثت برگزار شد.
عباسعلی خرسند افزود: در دسته یک)سوپر لیگ( 
محمدی  حمید  و  سودمند  ه��ادی  ج���وان،  علی 
صاحب عناوین اول تا سوم شدند.وی خاطر نشان 
کرد: در دسته 2، علیرضا غضنفری، پویا ناصری و 
پوریا کهنسال جایگاه های اول تا سوم را از آن خود 
رامین  نیز،   3 دسته  در  داشت:  اظهار  کردند.وی 
کمیل  و  کرد  تصاحب  را  نخست  جایگاه  پور  قلی 
جوان و محمد رضا حسن نژاد بر سکوهای دوم و 

سوم ایستادند.

شیرازی – حال و روز پرورش اندام و بدنسازی بد نیست. این را می توان از 
کلاس های متعددی که برگزار می شود متوجه شد.حال این رشته خوب 
است و می توان برق امید را در چشمان آن هایی که در این رشته به شکل 

حرفه ای فعالیت می کنند، دید.
اولین دوره کلاس های مربی گری فیتنس که به زودی در بجنورد برگزار 
خواهد شد بهانه خوبی بود برای سر زدن به رئیس هیئتی که ادعا می کند 

ورزشکاران این رشته دیگر بدون آگاهی به سراغ مکمل ها نمی روند.
رئیس هیئت بدنسازی و پرورش اندام خراسان شمالی در این باره می گوید: 
قصد داریم اولین دوره کلاس های مربی گری فیتنس را برای بانوان برگزار 
کنیم که این اتفاق برای اولین بار در کشور می افتد و باعث می شود اولین 
مربیان رسمی کارت دار فدراسیون از خراسان شمالی باشند.اکبری مطلق 
درباره این کلاس ها می افزاید: کلاس ها بر اساس سر فصل فدراسیون 
پرورش اندام تهیه  شده است و به تصویب شورای آموزش پرورش اندام هم 
رسیده است.وی بیان می کند: بخشنامه برگزاری کلاس ها 20 روزه تدوین 
تشکیل  سراغ  به  آن  از  بعد  که  شد  خواهد  برگزار  زود  خیلی  و  است  شده 
کلاس آمادگی جسمانی و بدنسازی می رویم.وی با اشاره به این که بعد از 
کلاس فیتنس بانوان، این دوره را برای آقایان هم برگزار می کنیم، عنوان 
می کند: طی چند سال اخیر یکی دیگر از رشته هایی که علاوه بر فیتنس 
مورد استقبال بسیار زیاد ی قرار گرفته  فیزیک است.وی تصریح می کند: 
مسابقات قهرمانی استان در رشته فیزیک را هم به دلیل علاقه زیاد مردم 
در بهمن ماه برگزار می کنیم.وی یادآور می شود: هفته آینده کلاس مربی 
گری پرورش اندام را برای آقایان و کلاس بدنسازی را برای بانوان در بجنورد 

و  مربیگری  آموزشی  های  کلاس  کند:  می  بیان  ک��رد.وی  خواهیم  برگزار 
روزهای  و  است  جلو  خیلی  گذشته  های  سال  به  نسبت  استان  در  داوری 
بهتری در انتظار ورزشی های این رشته است.وی اظهار می دارد: در بخش 
بانوان اولین دوره مسابقات پرس سینه 11 دی ماه برگزار می شود  و بانوانی 
که در رشته بدنسازی فعالیت می کنند برای اولین بار در کشور با یکدیگر 
رقابت می کنند مانند رقابت های مچ اندازی که آن هم برای اولین بار در 
استان انجام شد و مورد استقبال بانوان قرار گرفت.اکبری مطلق اظهار می 
دارد: آذر ماه امسال یک دوره کلینیک داوری برای بانوان برگزار می کنیم و 
مسابقاتی نیز با دانشگاه پیام نور انجام می شود.وی تصریح می کند: حدود 
هزار و 500 بیمه شده ورزشی داریم و بعضی از ورزشکاران با وجود تاکید 
ما به باشگاه ها باز هم بیمه نیستند که در این باره به دنبال راهکار هستیم تا 

55 باشگاهی که در استان داریم همه قانونی پیش بروند.وی بیان می کند: 
در این باشگاه ها تخلف چندانی ندیده ایم و به طور مثال اگر الان به باشگاه 
ها بروید می بینید که همه دستگاه ها تازه و امکانات بیشتر شده است.وی 
یادآور می شود: از عملکرد هیئت ها در شهرستان های جاجرم، بجنورد و 
شیروان رضایت دارم ولی بقیه شهرستان ها در یک سطح باقی مانده اند.

وی ادامه می دهد: شهرستان اسفراین با وجود پیگیری های ما هنوز در این 
رشته فعال نیست و رئیس ندارد.وی اظهار می دارد: حاشیه ای در این رشته 
نیست و خیلی جالب است که هدف ما تخصصی کردن رشته های ورزشی 
بود و حالا ورزشکاران ما در یکی از رشته های این هیئت به طور تخصصی 
وارد شده و فعالیت می کنند و همه چیز منظم و مشخص است.وی تصریح 
می کند: البته هنوز جا دارد تا همه چیز قوام یابد و از وقتی میزبان مسابقات 
مچ اندازی قهرمانی کشور شدیم متوجه علاقه بسیار زیاد مردم به این رشته 
شدیم که وظیفه ما را سنگین تر از قبل کرده است.وی بیان می کند: تعداد 
علاقه مندان به این رشته زیاد شده است و باشگاه ها برای حضور در رقابت 
ها راغبند و همین امر  باعث می شود برای فعالیت انگیزه داشته باشیم.وی 
از برگزاری مسابقات مچ اندازی و پاورلیفتینگ کشوری در استان در دی ماه 
امسال خبر می دهد و می گوید: به طور کلی از وضعیت اسپانسر در استان به 
هیچ وجه راضی نیستیم.وی ادامه می دهد: تنها مشکل ما بی پولی است و 
در بقیه موارد روزهای آرامی داریم.وی درباره هدفش نیز می گوید: در حال 
رایزنی با دبیر فدراسیون هستم تا بتوانم میزبانی مسابقات قهرمانی کشور در 
رشته پرورش اندام را برای استان بگیرم و اگر این اتفاق بیفتد پرونده هیئت 

در سال 94 عالی بسته می شود و امیدوارم این اتفاق خوش بیفتد.

شیرازی – امیدهای فوتسال استان این روزها پله های موفقیت را یکی یکی 
طی می کنند تا به اوج موفقیت برسند. پس از راهیابی 19 فوتسالیست رده 
سنی امید از خراسان شمالی به دومین مرحله اردوی تیم ملی، حالا خبر 
می رسد که در غربالگری صورت گرفته توسط مربی تیم ملی و سنجش توان 
ورزشکاران استان، 4 نفر از آن ها به مرحله بعدی اردوی تیم ملی راه یافته 
اند. شاید به تعبیری پوست اندازی تیم ملی بزرگسالان و ورود نسل جدید 
بازیکنان به  این تیم و کسب نایب قهرمانی رقابت های گرندپری برزیل، امید 
دوباره ای به فوتسالیست های کشور و از جمله استان، تزریق کرده باشد تا 
با بروز توانایی های منحصر به فردشان، در ابتدا دروازه ورود به جمع نفرات 
نهایی تیم ملی امید و پس از آن حضور در جمع ملی پوشان بزرگسال را فتح 
کنند و افتخاری برای ورزش استان به ارمغان بیاورند. برای رسیدن به این 
با شدت بیشتری ادامه یابد تا در نخستین گام، شاهد حضور نمایندگانی هدف در دسترس باید حمایت از این نسل فوتسال، همچنان و صد البته 

از فوتسال استان در لیست نهایی تیم ملی امید باشیم. در همین ارتباط، 
مسئول کمیته آموزش هیئت فوتبال خراسان شمالی به خبرنگار ما گفت: 
یافتند.  راه  امید  ملی  تیم  اردوی  سوم  مرحله  به  استان  فوتسالیست   4

فوتسالیست  ک���رد:19  اض��اف��ه  کریمی«  »سعید 
به  ملی  تیم  اردوی  دوم  مرحله  به  استان 

بودند.  ش��ده  دع��وت  مشهد  میزبانی 
بازیکنان  این  کرد:  خاطرنشان  وی 

تیم  الشریعه«مربی  »نظام  نظر  زیر 
پشت  را  ای  فشرده  تمرینات  ملی، 
نفر   4 نهایت  در  که  گذاشتند  سر 
به  شدند  موفق  استان  بازیکنان  از 

مرحله سوم این اردو راه پیدا کنند.

روز های روشن در انتظار پرورش اندام 

امیدهای فوتسال گل می کارند
 راهیابی 4  فوتسالیست استان به مرحله سوم اردوی تیم ملی 


